
21 May 2025 
 

Dear Members & PMSA’s licensees, 
親愛的會員及PMSA 持牌人: 

 

Visit to “The Wai” 
參觀 “圍方” 

 

17 June 2025 (Tuesday) 
2025 年 6 月 17 日 (星期二) 

 
The Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch (CIHAPB) has arranged the following visit: 
特許房屋經理學會亞太分會 (CIHAPB) 已安排以下參觀活動: 

 

Date & Time 
日期及時間 

17 June 2025 (Tuesday) 16:00 – 17:30 
2025 年 6 月 17 日 (星期二) 16:00 – 17:30 

Venue 
地點 

The Wai (18 Che Kung Miu Road, Tai Wai) 
圍方 (大圍車公廟路18號) 

Content 
講題簡介 

The total floor area of The Wai is approximately 650,000 square feet, featuring four 
commercial shopping levels and nearly 150 tenants.  The mall is located above Tai Wai 
Station, connecting the East Rail Line and Tuen Ma Line, with seamless integration to 
the nearby residential complex.  It also features a footbridge linking to adjacent 
residential areas, continuing the development model of the "Railway-Community" 
concept. 
 
The mall offers over 50,000 square feet of green leisure space and incorporates 
artworks designed by local and mainland Chinese artists within both indoor and 
outdoor areas.  Additionally, it is equipped with pet-friendly facilities, allowing 
residents and pets to enjoy the space together.  Moreover, the mall provides 330 
bicycle parking spaces, with entrances connected to nearby bike paths, offering 
convenience for local residents. 
 
圍方的總樓面面積達 65萬平方呎，設有 4層商舖樓層，商戶近 150個。商場座

落於大圍站上蓋，連接東鐵綫及屯馬綫，與上蓋屋苑無縫連接，並設有行人天

橋接駁鄰近屋苑，延續「鐵路加社區」的發展模式。 
 
商場設超過 5 萬平方呎綠化休憩空間及於商場室內及戶外空間加入本地與內地

藝術家設計的藝術裝置，同時設有多項寵物友善設施，讓市民及寵物一同享

樂。除此之外，商場亦提供 330 個單車停泊位，入口連接區內單車徑，方便區

內市民。 

  

  

https://www.google.com/maps/search/?api=1&query=22.37273,114.17936
https://www.google.com/maps/search/?api=1&query=22.37273,114.17936


  

Speakers 
主講嘉賓 

The representative(s) of The Wai 
圍方代表 

Programme 
流程 

16:00 Registration登記 

(Gathering Point:  L2 Atrium, The Wai, near Exit B of Tai Wai MTR station) 
(集合點:  圍方 L2中庭，近港鐵大圍站 B出口) 

16:05 Start of the Visit 開始參觀 

17:30 End of the Visit 參觀完畢 

Language 
語言 

Cantonese 
廣東話 

Fees 
費用 

CIH Member – Free of Charge CIH 會員免費參與  

PMSA’s Licensee – Free of Charge PMSA 持牌人免費參與  

Capacity 
名額 

30 Persons (Priority will be given to CIH Members and a proportion of enrolments will 
be reserved to PMSA’s licensees on a first-come, first-served basis.) 
30人 (CIH 會員優先、部分配額將預留給 PMSA 持牌人。報名先到先得。) 

CPD 
For CIH Member, 2 CPD units under “Professional Practice” will be achieved. 
CIH 會員可獲持續專業發展2單元 (類別: 專業實務) 

 

 

This is an “Official” and “Core” activity related to “Professional 
Practices” under the CPD Scheme of the Property Management 
Services Authority.  Holders of Property Management Practitioner 
Licence may receive a maximum of 1 CPD hour by participating in 
the activity. 
此課程屬物業管理業監管局「持續專業發展計劃」下「核心」

內容範疇內有關專業實務的正式學習課程，物管人牌照持有人

可藉參與活動而獲取最多1小時的認可持續專業發展時數。 

 
For enrolment, please scan the QR code or click “REGISTRATION 報名” to fill out the e-form on or 

before 6 June 2025. 
如欲報名，請於 2025 年 6 月 6 日或之前掃描 QR 代碼或點擊 “REGISTRATION 報名” 填寫電子表

格。 
 
For enquiries, please contact CIHAPB Secretariat at (852) 2356 8680 or email 
apb@cih.org.hk. 
查詢請致電 (852) 2356 8680 或電郵 apb@cih.org.hk 與分會秘書處聯絡。 

 

Chartered Institute of Housing Asian Pacific Branch 
特許房屋經理學會亞太分會 

 

Remarks 
 
1. Both successful and unsuccessful enrolments will be replied by email in-between and after the 

enrolment deadline. 
不論報名成功與否，申請者將會在報名之後至截止日期之後通過電子郵件收到結果通知。 

 
2. You are welcome to contact CIHAPB Secretariat at (852) 2356 8680 for checking your registration. 
歡迎致電 ((852) 2356 8680) 分會秘書處查詢報名情況。 

 
3. Enrolment reservations are subject to the final decision of the organizer. 
報名留位以主辦單位最終決定為準。 

https://forms.office.com/r/HihGTQX49Q?origin=lprLink
https://forms.office.com/r/HihGTQX49Q?origin=lprLink
mailto:apb@cih.org.hk


 
 

Location Map 
 
 

 


